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Z Á P I S

ze zasedání Zastupitelstva obce Plavsko č. 26/2013 konaného            

dne 26. 6. 2013 v zasedací místnosti obecního domu od 19.00 hod.

Přítomno: 8 členů ZO / pan Václav Peroutka z pracovních důvodů omluven/, 3 občané
Hlasování: pro/proti/zdržel se

Program  zasedání  ZO Plavsko 

Ověřovatelé zápisu: paní Marie Šimková, paní Vlastislava Švecová

Návrh programu zasedání:

1. Zahájení a schválení programu zasedání
2. Zpráva o plnění usnesení z minulého zasedání
3. Výběr dodavatele na akci „Stavební úpravy č. p. 45“
4. Vyhodnocení nabídek „Výměna oken a dveří v družině a kotelně MŠ Plavsko“ a výběr 

nejvýhodnější firmy
5. Návrh složení hodnotící komise 
6. Vypsání výběrového řízení z FRB obce
7. Rozpočtové opatření č. 7/2013
8. Finanční dar obce Plavsko - povodně 2013
9. Rozvojové projekty obce Plavsko
10. Různé -kriteria pro přijímání žáků k předškolnímu vzdělávání
                 -výše nájmu v obecním bytě v ZŠ
                 -obecní plochy k údržbě sečením

            -informace starosty
11. Diskuze

12.Závěr

K bodu 1:

        Schůzi zahájil starosta obce v 19.00 hod, který ji rovněž řídil. Přivítal přítomné 
zastupitele a hosty. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a je přítomno 8 členů 
zastupitelstva obce, čímž je možno platně jednat a usnášet se. Poté navrhl ověřovatele zápisu 
tohoto zasedání paní Marii Šimkovou a paní Vlastislavu Švecovou. Přednesl program 
zasedání tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. K návrhu na doplnění programu nebyly vzneseny
ze strany ostatních členů zastupitelstva žádná doplnění. Sám navrhl doplňující bod „Revokace 
usnesení bod A jednání zastupitelstva obce Plavsko ze dne 21. 5. 2010“. Poté dal hlasovat o 
navržených ověřovatelích zápisu a návrhu programu.

Doplněný návrh programu zasedání:
1. Zahájení a schválení programu zasedání
2. Zpráva o plnění usnesení z minulého zasedání
3. Výběr dodavatele na akci „Stavební úpravy č. p. 45“
4. Vyhodnocení nabídek „Výměna oken a dveří v družině a kotelně MŠ Plavsko“ a výběr 

nejvýhodnější firmy
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5. Návrh složení hodnotící komise 
6. Vypsání výběrového řízení z FRB obce
7. Rozpočtové opatření č. 7/2013
8. Finanční dar obce Plavsko - povodně 2013
9. Rozvojové projekty obce Plavsko
10. Revokace usnesení bod A jednání zastupitelstva obce Plavsko ze dne 21. 5. 2010“.  
11. Různé -kriteria pro přijímání žáků k předškolnímu vzdělávání
                 -výše nájmu v obecním bytě v ZŠ
                 -obecní plochy k údržbě sečením

            -informace starosty
12. Diskuze

13.Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje ověřovatele zápisu a doplněný návrh programu
zasedání.
Hlasování o přijetí usnesení A: 8/0/0
Usnesení A bylo schváleno.
K bodu 2:

       Zprávu o plnění usnesení z předchozího zasedání zastupitelstva přednesl místostarosta pan 
Josef Pivec. K jednotlivým bodům z minulého zasedání uvedl, že byly splněny nebo se 
průběžně plní.

K bodu 3: 

       Ve třetím bodu jednání starosta obce seznámil zastupitele s průběhem příprav stavební 
akce na úpravy č. p. 45 – zastropení kotelny v MŠ Plavsko. Uvedl, že projektová 
dokumentace je zpracována s rozpočtem stavby na 146.792,- bez DPH. Dále uvedl, že byla 
podána na stavebním úřadu žádost projektantem ing. P. Vovsem, buď na stavební povolení,
nebo na ohlášení stavby. Je nyní třeba vybrat k oslovení dvě až tři firmy ke zpracování 
cenové nabídky. Ze st. firem byla vybrána na oslovení firma Jan Šohaj, Staviservis J. Hradec 
a Kostka J. Hradec a projektová dokumentace bude zveřejněna i na stránkách obce Plavsko, 
pokud by chtěla ještě jiná firma vyhotovit cenovou nabídku. Starosta ještě uvedl, že 
v projektové dokumentaci jsou k zabudování jedna dřevěná vrata a jestli by nestálo za to, aby 
byla vyměněna i vedle plechová pojezdová vrata u uhelny ve stejném provedení, v jakém se 
budou zabudovávat jako vjezd do kotelny. Pan Jiří Hrádek uvedl, že by mohli být vhodnější 
vrata zdvihací sekční plechová, s čímž souhlasil i pan Luboš Kozel, který ještě poznamenal, 
že se musí do vrat vejít hasičský žebřík. Pan Jiří Hrádek se zeptal, zda se budou řešit 
zateplená vrata. Starosta uvedl, že ne. Zastupitelé se shodli v tom, že firmy podají cenovou 
nabídku dle projektové dokumentace a výměna druhých vrat a provedení se bude řešit již 
s firmou, která tuto zakázku dostane. Následovalo hlasování o usnesení.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje oslovení vybraných firem k podání cenové 
nabídky na „Stavební práce čp. 45 Plavsko“ a souhlasí s výměnou pojezdových vrat u 
uhelny za stejné provedení jako u kotelny MŠ.  
Hlasování o přijetí usnesení B: 8/0/0
Usnesení B bylo přijato.
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K bodu 4:

      Čtvrtým bodem jednání bylo projednání a vyhodnocení cenových nabídek na akci 
„Výměna oken a dveří v družině a kotelně MŠ Plavsko“. Celkem bylo osloveno šest firem 
zabývajících se výrobou a montáží plastových oken. Všechny firmy zaslaly cenovou nabídku 
elektronicky a firma Dobrá okna i poštou. U každé nabídky se vyskytly nedostatky, ať už 
nebyly doplněny zednické nebo malířské práce, dále u firmy LD OKNA nebyly do cenové 
nabídky zahrnuty žaluzie a byl uveden jiný profil a mimo firmy OKNOTHERM žádná firma 
předem v nabídce neuvedla celkový koeficient prostupu tepla celého okna. Uváděli pouze 
prostup tepla izolačním dvojsklem. Firma OKNOTHERM, která toto uvedla, byla však 
nejdražší se 134.499,24 Kč bez DPH. U firmy Dobrá okna došlo k záměně počtu oken, když 
v nabídce bylo místo 2 ks okna 600 x 600 mm uveden 1 kus a místo okna 1180 x 1780 
uvedeny 2 kusy místo 1 kusu. Po porovnání profilů oken jednotlivých výrobců, záruky a ceny 
navrhla většina členů zastupitelstva jako nejvýhodnější z nabídek nabídku firmy TSH PLAST. 
K tomuto ještě starosta poznamenal, že od Jihočeského kraje z POV nám byla přislíbena 
dotace ve výši 161.000,- Kč se 40 procentní spoluúčastí obce. Jelikož zakázka je podstatně 
nižší než jsme uváděli do žádosti o dotaci na základě projektové dokumentace, tak podle výše 
částky ve smlouvě s dodavatelem nám bude zasláno 60 procent dotace z nákladů akce, čímž 
dojde k snížení přiznané dotace. Zbylých 40 procent bude uhrazeno obcí. Všechny doklady, 
včetně podpisu smlouvy s dodavatelem se musí co nejdříve odevzdat na odbor rozvoje MěÚ 
Jindřichův Hradec. Akci je nutno dokončit před začátkem školního roku. Hodnotící tabulka je 
součástí zápisu schůze.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje k provedení „Výměny oken a dveří v družině a 
kotelně Mateřské školy Plavsko“ firmu TSH plast, Nádražní 330, 391 75 Malšice a 
pověřuje starostu obce podpisem smlouvy.
Hlasování o přijetí usnesení: 8/0/0
Usnesení C bylo schváleno.

K bodu 5:

      Pátým bodem podle programu zasedání bylo navržení a schválení složení hodnotící komise
na vyhodnocení došlých nabídek na akci „Zastřešení a zateplení objektu č. p. 15 Plavsko“ na 
základě vypsání výzvy k podávání nabídek na veřejnou zakázku. Starosta uvedl, že podle 
zákona o zadávání veřejných zakázek musí komise pro hodnocení a posuzování nabídek být 
ustanovena veřejným zadavatelem a musí mít alespoň pět členů, přičemž minimálně jedna 
třetina členů komise musí mít odpovídající odbornou způsobilost ve vztahu k veřejné zakázce. 
V našem případě se jedná o zakázku na stavební práce, tak odbornou způsobilostí se rozumí 
zápis v komoře architektů nebo techniků činných ve výstavbě. Dále veřejný zadavatel musí 
být zastoupen minimálně jedním členem a současně se musí jmenovat i náhradníci. Starosta 
navrhl do hodnotící komise jako odborníka ing. arch Miroslava Hájka a pana Oto Němečka.
Pan František Štěpka navrhl do komise jako odborníka na stavební záležitosti paní ing. Danu 
Podroužkovou. Za zadavatele byl navržen ing. arch Miroslavem Hájkem starosta obce, který 
dále navrhl místostarostu Josefa Pivce a pana Jiřího Hrádka. Jako náhradníci byli navrženi 
pan Luboš Kozel a pana František Štěpka.
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Plavsko jmenuje hodnotící komisi pro posuzování a hodnocení 
nabídek „Zastřešení a zateplení objektu č. p. 15 Plavsko“ ve složení ing. arch. Miroslav 
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Hájek, Oto Němeček, ing. František Boček, Josef Pivec a Jiří Hrádek, včetně 
náhradníků ing. Dana Podroužková, Luboš Kozel, František Štěpka.
Hlasování o přijetí usnesení: 8/0/0
Usnesení D bylo schváleno.

K bodu 6:

      
        Tímto bodem bylo vypsání výběrového řízení na možnost půjčky pro občany Plavsko 
z Fondu rozvoje bydlení obce. Při vypsání výběrového řízení v jarních měsících se nikdo 
z občanů nepřihlásil, proto starosta navrhl ještě v letošním roce toto výběrové řízení vyhlásit 
ještě jednou a to na tři měsíce do konce září. K tomuto nebylo rozpravy.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje vypsání výběrového řízení na půjčku pro občany 
Plavska z FRB obce od 1. 7. 2013 do 30. 9. 2013.
Hlasování o usnesení: 8/0/0
Usnesení E bylo schváleno.

K bodu 7:

         Bodem sedm byla informace starosty obce o provedeném rozpočtovém opatření č. 
7/2013 ve zvýšení a současném snížení příjmů ve výši 77.477,- Kč a zvýšení výdajů se 
současném snížení ve výši 2.072,- Kč. Rozpočtové opatření je součástí zápisu ze schůze.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2013 provedené 
starostou obce.
Hlasování o usnesení: 8/0/0
Usnesení F bylo schváleno.

K bodu 8:

         Bodem osm bylo rozhodnutí zastupitelstva obce o možnosti poskytnutí finančního daru 
na Povodně 2013, buď na konto pomoci obyvatelům Jihočeského kraje, které zřídil Jihočeský 
kraj nebo obcím, které byly nejvíce postiženy. Humanitární sbírku pro neziskové organizace 
obecní úřad nevyhlašoval, neboť v této době probíhala běžná humanitární sbírka pro Diakonii. 
Dále peněžní povodňová sbírka občanů by musela být předem odsouhlasena zastupitelstvem 
obce a následně povolena Jihočeským krajem. K tomuto pan Jiří Hrádek uvedl, že je třeba 
směrovat finanční pomoc přímo konkrétní obci. Starosta poznamenal, že podle povodňových 
informací byla nejvíce postižena obec Putim, Strunkovice nad Blanicí a Rataje. Pan ing. arch 
Miroslav Hájek navrhl směrovat prostředky obci Rataje u Bechyně. Starosta uvedl, že ještě je 
třeba určit částku, která by byla poskytnuta a zda třeba navržená částka 20.000,- Kč je hodně 
nebo málo. Ostatní členové zastupitelstva s navrhovanou částkou se ztotožnili. Následovalo 
hlasování o usnesení.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje poskytnutí příspěvku obci Rataje ve výši 20.000,-
Kč. Příspěvek bude zaslán na povodňové konto obci Rataje.
Hlasování o usnesení: 8/0/0
Usnesení G bylo schváleno.

K bodu 9:
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       V devátém bodu starosta navrhl na doplnění projekty ať už do Programu obnovy venkova, 
tak hlavně navrhnout rozvojové projekty obce Plavsko na základě žádosti firmy BESI a MAS 
Třeboňsko. Po vyhodnocení aktualizovaného programu obnovy venkova navrhl pan ing. arch 
Miroslav Hájek doplnění o energetické audity obecních budov a vybudování obecní 
kompostárny. Dále bylo navrženo odbahnění rybníků Nedarež a Obecní, oprava cesty 
z Plavska do Šimanova, zateplení stropu MŠ a ZŠ výstavba herních prvků v obci pro děti.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko schvaluje navržené rozvojové projekty obce na období 
2014-2020: Energetické audity obecních budov; Výstavba obecní kompostárny; 
Odbahnění rybníků Nedarež a Obecní; Oprava cesty z Plavska do Šimanova; Zateplení 
stropu ZŠ a MŠ; Výstavba dětského hřiště s herními prvky.
Hlasování o usnesení: 8/0/0
Usnesení H bylo schváleno.

K bodu 10:

      Desátý bod doplněný starostou obce před schvalováním programu zasedání byl vložen na 
projednání z důvodu, že 21. 5. 2010 zastupitelstvo obce Plavsko schválilo prodej části 
obecního pozemku na parcele č. 2347/5 paní Růženě Procházkové (pozemek pod chatou č. e. 
12) , za cenu 200,- Kč/m2. Paní se během třech let nedostavila na obecní úřad k uzavření a 
podepsání kupní smlouvy. Dostavila se až 26. 6. 2013 s tím, že o tento pozemek má zájem a 
na základě usnesení z roku 2010 chce uzavřít kupní smlouvu. Starosta po konzultaci tohoto 
problému s dozorem z Ministerstva vnitra uvedl, že pracovník MV doporučuje revokovat 
usnesení z roku 2010, jelikož uběhla velmi dlouhá doba od schválení prodeje a na základě 
nové žádosti paní R. Procházkové znovu zveřejnit záměr obce o odprodeji obecního pozemku 
s opětovným schválením v zastupitelstvu obce. Dále k tomuto uvedl, že se jedná o prodej 15 
m2 pod chatou paní Procházkové, která leží na ploše třech vlastníků pozemků, z nichž jeden 
vlastník je obec Plavsko. K tomuto nebylo další rozpravy ani dotazů, proto následovalo 
hlasování o přijetí usnesení.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Plavsko ruší usnesení bodu „A“ zastupitelstva obce Plavsko ze dne 
21. 5. 2010.
Hlasování o usnesení: 8/0/0
Usnesení CH bylo přijato.

K bodu 11:

      Bod různý začal starosta obce vyjasněním si problematiky kriterií přijímání žáků do MŠ 
Plavsko a to mezi členy zastupitelstva a paní ředitelkou ZŠ a MŠ Plavsko. Paní ředitelka Mgr. 
Iveta Marušáková uvedla, že jí není v tomto znám nějaký problém, neboť nikdo nepodal 
v procesu přijímání žáků stížnost ani odvolání. Pan ing. arch Miroslav Hájek se optal, kde 
jsou uveřejněna kriteria, neboť matky s dětmi při zápisu je nedostaly a o žádných kriteriích 
prý nevěděly. Paní ředitelka uvedla, že kriteria jsou vyvěšena na nástěnce v MŠ a jsou 
zpracovány na základě tabulek ombudsmana. Dále uvedla, že si není vědoma, že by se nějaké 
dítě z Plavska, když splní podmínky, nedostalo do MŠ. Pan ing. arch Miroslav Hájek uvedl, 
že je nepoměr v bodovém systému kriterií. Starosta se optal, zda někdo ze zastupitelů 
zjišťoval jiná kriteria. Pan ing. arch. Miroslav Hájek a paní Marie Šimková uvedli, že ano.
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Pan M. Hájek poznamenal, že nyní všeobecně jsou místa ve školkách nedostatková, proto je 
třeba zajistit, aby plavecké děti měli místa zajištěna. Paní ředitelka uvedla, že se přijímají tří 
leté děti.  Pokud dítě dovrší tří let věku třeba až v květnu a pokud je přijato již v předchozím 
roce, tak od září do května blokuje místo jinému dítěti. Starosta k tomuto poznamenal, že 
v každém konkrétním případu je třeba se dohodnout s matkou dítěte. Pan Jiří Hrádek navrhl 
dát do kriterií, že dítě narozené v lednu bude přijato až od září. Paní Marie Šimková uvedla, 
že plavecké dítě má jedinou výhodu za trvalý pobyt. Pan M. Hájek navrhl při dalším přijímání 
žáků do MŠ pracovat již s upravenými kriterii. Pan Luboš Kozel uvedl, že matky dětí, které 
mají být přijaty do MŠ, se musí sami zajímat o možnosti přijetí dětí a současně musí splnit 
podmínky kriterií. Paní ředitelka uvedla, že podle zákona se může přihlásit dítě, kterému jsou 
dva roky a ne dříve. Pan Jiří Hrádek se optal, jak se počítá dopředu s dětmi z Plavska. Paní 
ředitelka uvedla, že není zatím jisté, zda všechny plavecké děti přijdou do MŠ k zápisu. Pan 
M. Hájek uvedl, že informovanost se zlepšila, ale matky dětí se opravdu musí sami starat, kdy 
je zápis do MŠ. Paní ředitelka ještě odpověděla na dotaz pana M. Hájka ohledně dítěte se 
specifickými vzdělávacími potřebami, že musí být doklad od lékaře a ve školce musí být 
asistent. Starosta k ukončení této rozpravy uvedl, že až budou návrhy od zastupitelů k úpravě 
kriterií, tak se toto vyřeší v následujících zasedáních.
       Dalším projednávaným bodem v bodu Různé, byl nastínění problému s várnicemi ve 
výdejně obědů ZŠ a MŠ. Buď je nutné dokoupit stávající várnice, nebo již zakoupit boxy, ve 
kterých by se jídlo mohlo udržovat stále teplé a byla by zachována kvalita, neboť mezi 
prvním výdejem obědů a posledním je někdy časový rozdíl až hodinu a půl. Starosta uvedl, že 
již v předchozím zvoleném zastupitelstvu se o tomto problému diskutovalo. Pan Jiří Hrádek 
uvedl, že je potřeba zjistit o jaké boxy by se jednalo, neboť musí vyhovovat autu současnému 
dovozu. Pokud je v MŠ na ně místo, tak je možnost instalovat tyto boxy. Pan Luboš Kozel 
navrhl kontaktovat odborníky na toto vybavení, kteří by na základě počtu obědů, kterých je 
zhruba 70, možnosti dopravy a výdeje udělali návrh. Starosta uvedl, že paní ředitelka osloví 
tři firmy na zpracování nabídky. Poté se ještě optal na termín prázdnin v MŠ. Paní ředitelka 
odpověděla, že od 22. 7. 2013 do konce srpna bude MŠ zavřena. 
      Dále bod Různé pokračoval projednáním nájmu v obecním bytě ZŠ včetně řešení 
problematiky uvolnění tohoto nájemního bytu pro potřeby základní školy. Starosta uvedl, že 
nájem na základě dodatku č. 2 ke smlouvě činí nyní 3.135,- Kč. Na jeden metr čtvereční 
vychází nájem 38,- Kč, což je méně než ve druhém obecním bytě v obecním domě. Dále 
uvedl, že jsou užívány i prostory stodoly ve dvoře, které nyní potřebuje obec pro své využití.
Proto je třeba dalším dodatkem o výši nájmu řešit i ukončení nájmu stodoly. Pan Jiří Hrádek 
poznamenal, že je třeba rozlišit, jestli tento byt chce obec pronajímat nebo jestli je potřebný 
pro školu. Pokud je potřebný pro základní školu jako další prostory, tak by měl alespoň být co 
možná nejvyšší nájem. V místě obvyklém je výše nájemného od 30 do 100 Kč za metr 
čtvereční. S návrhem na zvýšení nájmu tedy ve výši 60,- Kč/m2 a s ukončením užívání prostor 
stodoly ve dvoře ZŠ byl vysloven všeobecný souhlas zastupitelů. Toto bude formou dodatku 
č. 3 ke smlouvě zasláno paní Janě Vlaschinské tři měsíce předem, před jeho zvýšením.
Nájemné v bytě v obecním domě bude příští rok zvýšeno minimálně o inflační koeficient.
     Problematika údržby obecních pozemků v obci sečením, kterou nastínil pan Jiří Hrádek 
z důvodu toho, že začalo přibývat ploch, které dříve byly sklízeny a sečeny občany obce a 
nyní je seče M. Soukaný obecním traktůrkem. Starosta k tomuto uvedl, že skutečně na OÚ 
chodí občané s tím, že o plochy, které dříve sekli, již nemají zájem. Jelikož jsou to obecní 
pozemky, nezbývá nyní nic jiného než je udržovat na náklady obce. Pan Jiří Hrádek navrhl, že 
za to, že občané udržují obecní prostranství, by mohli mít úlevy třeba v poplatku za odpad. 
Starosta odpověděl, že toto není možné, neboť tyto úlevy i kdybychom je dali do obecní 
vyhlášky o poplatku za odpad, tak nám ji ministerstvo vnitra asi neodsouhlasí. Nehledě na to, 
že by na každý kousek obecního pozemku udržovaným občanem, by musela být asi stejně 
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dohoda. Pan ing. Miroslav Hájek navrhl hledat nějaké způsoby, které by kompenzovaly 
dosavadní snahu občanů udržovat tyto obecní plochy. Pan Jaroslav Špulák uvedl, že je třeba 
dosíci i plochy, které traktorová sekačka neposeče. Starosta poznamenal, že náklady na 
údržbu zeleně se budou asi každoročně zvyšovat, ale nemyslí si, že tyto náklady jsou 
neúměrně vysoké oproti jiným stejně velkým obcím.

Následovaly dále informace starosty, ve kterých uvedl:
-byl vydán kolaudační souhlas s užíváním stavby-Venkovní úpravy hasičské zbrojnice 
Plavsko
-byl ukončen odvoz dřeva z lesa
-pan ing. I. Jaroš, který má pronajaty rybníky, ohlásil jím odhadovanou škodu na rybníku 
Obecní ve výši 40 tis. korun
-uskutečnilo se setkání seniorů v počtu 49
-žáci ZŠ provedli sběr starého papíru v množství 2 kontejnerů, které odvezly TS Třeboň
zdarma; ZŠ neobdrží za starý papír peníze, neboť firma, která papír dříve odebírala a 
proplácela, již o něj nemá zájem, proto by se dětem ZŠ měl poskytnout jakýsi motivační 
peněžní obnos ve výši 1.500,- Kč za tento sběr, neboť sběr starého papíru má obec 
v povinnostech podle vyhlášky provést jedenkrát za rok v obci a tuto částku by stejně obec 
musela zaplatit za dopravu kontejnerů - všeobecný souhlas s tímto návrhem.
-projekční kancelář WAY projekt z Jindřichova Hradce udělá projekt na humenní cestu od 
zem. družstva k šimanovské ulici včetně vyřešení odvedení vody z cesty, příkopů a nájezdů 
k domům; k projektu se bude muset nechat udělat geometrický plán, aby byly jasné hranice 
vlastníků. Po informaci na katastrálním úřadu ohledně provádění obnovy katastrálního 
operátu bylo řečeno, že touto obnovou se rozumí jenom převedení stávajících map do 
digitální podoby, bez narovnání skutečného stavu s mapovými podklady.
-došlo k reklamované opravě fasády hasičské zbrojnice
-byla vytýčena parcela pana Václava Budína u úpravny vody dle změny č. 1 ÚP Plavska
-není zatím hotový rozpočet na prodloužení VO v obci, až bude, tak na následujícím 
zastupitelstvu by se mělo rozhodnout, zda se akce uskuteční ještě letos nebo se přesune do 
příštího roku
-soudu se nepodařilo doručit platební rozkaz p. F. Levinskému za nezaplacení nájmu a 
energií, proto se rozhodnutí soudu zrušuje a po právní moci usnesení bude ve věci nařízeno 
jednání
-pracovník firma MACHSTAV z Dobronína provedl změření stropů v ZŠ a MŠ k možnosti 
zateplení a udělá cenovou nabídku
-pan Josef Řepa z Libořez se ústně dotázal na OÚ, zda by nebylo možno být zaměstnán pod 
obecním úřadem jako pracovník, který by měl za náplň práce údržbu obce a obecních 
prostranství, práce v lese a další práce vykonávané pro obec. Pracovník by tímto nahradil 
pracovníky, zejména důchodce, kteří pro obec vykonávají dosud práce na základě dohody o 
provedení práce. Pan ing. arch. Miroslav Hájek uvedl, že je třeba pro takového pracovníka 
vytvořit konkrétní náplň práce a konkrétní pracovní pozici. Pan Luboš Kozel připomněl 
využití úřadu práce, který by za pracovníka kompenzoval i náklady obce na něj. Starosta 
uvedl, že neznámý pracovník z úřadu práce bez určitého zájmu a motivace pro obec by určitě 
nebyl pro obec přínosem a dále navrhl, že toto se musí vyřešit během podzimních a zimních 
měsíců, aby od příštího roku mohlo být místo obecního pracovníka zřízeno.

K bodu 12:
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      V diskuzi jako první vystoupil pan Luboš Kozel, který se zeptal, jaké jsou záruky na 
opravu výtluků obecní komunikace v obci, kterou provedla SÚS Jindřichův Hradec. Starosta 
odpověděl, že tyto práce byly provedeny asi za dvacet tisíc a neboť práce on osobně 
neobjednával, tak neví. Pan ing. arch. Miroslav Hájek uvedl, že se asi na ně vztahují 
všeobecné záruční podmínky. Dále pan Luboš Kozel se optal, zda došlo k nafocení těchto již 
opravených děr, jak bylo uvedeno v minulém zasedání. Starosta odpověděl, že ne. Pan Luboš 
Kozel odpověděl, že je nafotí sám. Dále v diskuzi vystoupil pan Jaroslav Špulák s dotazem, čí 
je plocha u mostu v „Malém Plavsku“, neboť je zarostlá bujnou vegetací. Starosta odpověděl, 
že se jedná pravděpodobně o plochu obce. Pan Jiří Hrádek uvedl, že na této ploše se nachází 
vrak automobilu. Pan František Štěpka řekl, že auto je pana Kuliše. Starosta slíbil, že toto 
bude co nejdříve řešeno. Dále pan J. Špulák poznamenal, že se tam nacházejí pytle 
s plastovým odpadem. Starosta odpověděl, že pokud tudy jede a jsou tam, tak je odváží do 
Plavska k ostatním. Jinak je někdy svezou TS Třeboň, když tudy projíždějí. Dále již nebylo 
diskutováno.

K bodu 13:

       Závěrem starosta obce konstatoval, že program zasedání byl vyčerpán, nikdo již neměl 
připomínky, dotazy ani návrhy, tak poděkoval všem přítomným za účast a schůzi v 22.30 hod 
ukončil. Další termín zasedání zastupitelstva byl dohodnut na 24. 7. 2013 od 19.00 hod.

Datum vyhotovení zápisu: 26. 6. 2013
Zapsala: Růžena Štefančinová
Ověřovatelé zápisu:  Marie Šimková ……………………   

                      Vlastislava Švecová                                               ……………………           

Místostarosta Starosta obce
  Josef Pivec      Ing. František Boček




